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Avgifter i kulturskolan 
Barn som ges möjlighet att utöva kultur får ökat självförtroende, stärker sin 
problemlösningsförmåga och blir bättre på socialt samspel. Tillgång till drama, dans, 
bildkonst, film, musik och annan kultur är oerhört viktigt för att stärka barns möjligheter 
att uttrycka sig med mer än bara språket. Enligt artikel 31 i Barnkonventionen, som nu är 
lag i Sverige, ska vi 'respektera och främja barnets rätt att till fullo delta i det kulturella 
och konstnärliga livet och ska uppmuntra tillhandahållandet av lämpliga och lika 
möjligheter till kulturell och konstnärlig verksamhet'. Kulturskolan är en mycket viktig 
komponent för att kommunen ska kunna leva upp till den skrivningen. 

Vänsterpartiet anser att det ska finnas en bred och kostnadsfri kulturskola i alla landets 
kommuner så att alla barn ges möjlighet att pröva olika kulturyttringar, oavsett deras 
kön, klasstillhörighet eller bakgrund. Vänsterpartiet vill också se ett nära samarbete 
mellan skolväsendet och kulturskolan. När kulturskolan har möjlighet att erbjuda 
lektioner i anslutning till skoldagen eller på fritids ökar möjligheten för fler barn att delta. 

Vi välkomnar avgiftsfria lån av musikinstrument, men det räcker inte. Södertäljes 
Kulturskola bör vara helt avgiftsfri och finnas i närheten av barnens hem eller skola.  

I vårt förslag till mål och budget för 2024 med plan för 2025 och 2026, lyckades vi hitta 
pengar för att finansiera en helt avgiftsfri kulturskola i kommunen. Vi klarade också av 
att skjuta till ytterligare medel för att bekosta ett ökat elevantal och ett bredare utbud. 
Det är en fråga om vilja och prioriteringar. Vill vi på riktigt ge alla barn möjlighet att 
uppleva kultur måste vi satsa pengar på det. 
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